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Jacek Krawczyk 

Radny Miasta Częstochowy 

 

 

 

 

INTERPELACJA 

w sprawie budowy nowego budynku sądu przy ul. św. Rocha 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację na jakim etapie jest 

przygotowanie do budowy nowego budynku sądu przy ul. św. Rocha. 

Zdaję sobie sprawę, że jest to inwestycja z budżetu państwa (Ministerstwo 

Sprawiedliwości), jednakże miasto ma swój wkład w planowaną inwestycję  

w formie przekazanej działki i dlatego powinniśmy wiedzieć jak wygląda postęp 

prac dla tej inwestycji. 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 


